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Dank voor attendering op kruisen portefeuille. Ik heb dit ook doorgegeven aan

a
die beslisnota opstelt.

Beslisnota komt voort uit plannen die Intravacc onlangs heeft gedeeld met VWS (COVID-directie) met betrekking tot de volgende
fase van de verkenning.
Beslisnota gaat over beoordeling van wenselijkheid van (het maken van plannen voor) het bouwen van een vaccinfabriek door

een consortium olv Intravacc (daar waar in 2010 productiepoot juist verkocht is en besluitvorming over het verkopen van het

huidige Intravacc als vaccinontwikkelingsinstituut wordt overgelaten aan het volgende kabinet) wetende dat Intravacc nu een

bedrijf is met de staat/VWS als enig aandeelhouder. En daarnaast de afweging van eventuele financiering bij een verzoek

daartoe door Intravacc.

Groeten,

van:ICE<BCEEMe minvwsnl>Verzonden: vrijdag 19 februari 2021 11:54

@minvws.nl>; ) JEEI @minvws.ni>;IEE
@minvws.nl>

Onderwerp: RE: persbericht Intravacc

HaENE

Thx. Volgende keer kanBE uiteraard gewoon een nota ter info in de tas meegeven, dat leest voor de minister ook prettiger.
Dit begint de portefeuille van MVWS te kruisen, houden jullie hier rekening mee in de beslisnota? En: wat voor besluit wordt er

eigenlijk gevraagd? Goed dat jullie DCo aanhaken. Q&A lijkt me goed, gelet op bericht zou ik ook zeker kijken of MVWS niet al

voorafgaand aan de persconferentie dinsdag een Q&A moet hebben.

Gr

ver:IEE) EEN inv.
Verzonden: vrijdag 19 februari 2021 11:43

Onderwerp: pershericht Intravacc

Intravacc heeft bijgevoegd persbericht openbaar gemaakt.
nest JERE ierover geinformeerd; m.n. plannen multi purpose vaccinfabriek.

S verbaasd over de snelheid van communién daar beleid (Covid-directie, PG) een nota hierover aan de minister in

voorbereiding heeft. En dat in aanstaand overleg met Intrravacc gesproken wordt over de roinvulling nu Intravacc een

beleidsdeelneming is.

a

bereidt deze beslisnota voor.

Voor het aanstaande corona-debat maakt ik Q&A's nav motie SP over verzoek tot stappen met privatisering Intrvacc en daar zal

ik ook de plannen voor een vacinfabriek in meenemen.

DCO (MIEEEEI) is ook op de hoogte.

Groeten, [EEC)
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